

Title (en)

Method for configuring a device for motorising a home-automation facility provided with a shutter and a device for motorising a home-automation facility provided with a shutter

Title (de)

Konfigurationsverfahren einer Motorisierungsvorrichtung einer Hausanlage, die mit einem Fensterladen ausgestattet ist, und entsprechende Motorisierungsvorrichtung einer Hausanlage, die mit einem Fensterladen ausgestattet ist

Title (fr)

Procédé de configuration d'un dispositif de motorisation d'une installation domotique munie d'un volet et dispositif de motorisation d'une installation domotique munie d'un volet

Publication

**EP 2374975 A2 20111012 (FR)**

Application

**EP 11161225 A 20110405**

Priority

FR 1052590 A 20100406

Abstract (en)

The method involves initializing a home-automation facility motorizing device (1), and modifying a sequence of activation of motors. The modification is recorded in an electronic unit of the home-automation facility motorizing device, where initialization of the motorizing device is carried out by receiving an initialization signal sent from a remote control point. The initialization signal sent from the remote control point is triggered by action on control buttons of the remote control point. An independent claim is also included for a device for motorizing a home-automation facility provided with a shutter.

Abstract (fr)

Procédé de configuration d'un dispositif (1) de motorisation d'une installation domotique (100) munie d'un volet (5a, 5b) de fermeture comprenant un battant principal (5a) et un battant secondaire (5b), le dispositif de motorisation (1) incluant une unité électronique (20) de commande d'un premier (Ma) et d'un deuxième (Mb) moteurs, un point (110) de commande à distance en liaison avec l'unité électronique, le premier moteur manoeuvrant le battant principal et le deuxième moteur manoeuvrant le battant secondaire, l'unité électronique pilotant l'activation du premier moteur et du second moteur selon une séquence comprenant un décalage temporel (To, Tf) entre l'activation du premier moteur et du deuxième moteur, caractérisé en ce qu'il comprend une étape d'initialisation du dispositif, une étape de modification de la séquence d'activations des moteurs et une étape d'enregistrement de cette modification au niveau de l'unité électronique.

IPC 8 full level

**E05F 5/12** (2006.01); **E05F 15/12** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E05F 5/12** (2013.01); **E05F 15/63** (2015.01); **E05F 15/614** (2015.01); **E05Y 2900/146** (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 3935173 A1 19910425 - GEZE GMBH & CO [DE]
- EP 0484258 A1 19920506 - AD HOME SA [FR]
- DE 10028433 A1 20020418 - SCHNEIDER ASTRID [DE]

Cited by

FR3044345A1; EP3173566A1; EP3514307A1; FR3077086A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 2374975 A2 20111012; EP 2374975 A3 20120912; EP 2374975 B1 20230215;** FR 2958316 A1 20111007; FR 2958316 B1 20150313

DOCDB simple family (application)

**EP 11161225 A 20110405;** FR 1052590 A 20100406